
Aan de leden van de gemeenteraad van Schagen, 

 

Wij, de vaste bezoekers van het Dorps Ontmoetingspunt Petten, vinden 
het nu tijd worden om wat van ons te laten horen. Wat de 
gemeentepolitiek betreft, wordt er de afgelopen jaren veel over ons, 
maar weinig met ons gepraat. 

Binnenkort moeten jullie over een deel van onze toekomst beslissen.              
Na de vergadering van afgelopen woensdag is gebleken dat een aantal 
fracties vóór de verbouw van het DOP gebouw zijn. Wat ons zeer 
verheugd! Een aantal van u zijn tegen/twijfelen aan de noodzaak dat 
onze plek in het centrum van het dorp moet zijn. We wilden jullie graag 
uitnodigen om eens op de koffie te komen, dan kunnen we het goed 
uitleggen en laten zien waarom we daar zo aan vasthouden. Jullie zijn 
natuurlijk altijd van harte welkom, maar begrijpen ook dat dit misschien 
voor sommigen niet zo gemakkelijk is i.v.m. de regels rond de corona. 

Het elkaar op deze manier kunnen ontmoeten wordt naar mate onze 
jaren vorderen steeds belangrijker. Mobiliteit wordt slechter, misschien 
geen auto meer kunnen rijden, partner overleden enz. enz. Het is erg 
prettig dat je je verhaal hier kwijt kan. Dat zullen jullie tegen die tijd ook 
wel gaan merken! De financiën moeten natuurlijk ook voor elkaar zijn, 
maar een tip van een oude boekhouder….afschrijven over 20 jaar, lijkt/is 
het ieder jaar niet zoveel.  

Het is vanzelf gemeenschapsgeld maar wij zijn ook een onderdeel van 
deze gemeenschap. En een groot deel van ons leven hebben we 
geholpen om dit allemaal op te bouwen en hopen nog heel wat mooie 
jaren in Petten te kunnen blijven. 

Ga hier eens over nadenken. Zijn er vragen en/of opmerkingen, twijfel 
niet en kom eens langs op de ma/wo/vr ochtend. 

 

Koffie staat klaar, handgel en mondkapjes liggen bij de deur. 

 

Vriendelijke groet, bezoekers DOP Petten.  

 


